
PROTOKÓŁ Nr 6/2011 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu 

w dniu 9 maja 2011 roku. 

 
Posiedzenie trwało od godz.10

00
 do godz. 12

10 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk 

 
Na posiedzeniu obecni: 

1. Grażyna Płonowska  Przewodniczący Komisji 

2. Stanisław Gomoliński Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Piotr Dołubizno  Członek Komisji 

4. Sylwester Bobel  Członek Komisji 

5. Tadeusz Krasowski  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1.  Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 

2. Zdzisława Iwańczuk  Skarbnik Gminy 

3. Feliks Aleksander Wróblewski Przewodniczący Rady Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Analiza projektów  uchwał przygotowanych pod obrady V sesji Rady Gminy Brańsk 

4.  Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1-2 Przewodnicząca Komisji powitała przybyłych członków komisji oraz osoby zaproszone. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum. Odczytała proponowany porządek posiedzenia 

i zwróciła się do członków komisji o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku 

wniosków poddała pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisja RGOBiT głosami 5 -za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 porządek posiedzenia przyjęła. 

 

Ad. 3 Analiza projektów uchwał pod obrady V sesji Rady Gminy: 

 

Ad. 3a) projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka kolegium regionalnej izby 

obrachunkowej przedstawił wraz z uzasadnieniem Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski.  

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3b) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i 

sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2010. przedstawiła wraz z uzasadnieniem Skarbnik 

Gminy. 

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3c) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji 

kultury za 2010r. przedstawiła wraz z uzasadnieniem Skarbnik Gminy. 

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 



 

Ad. 3d) projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Brańsk z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2010, przedstawiła wraz z uzasadnieniem inspektor Alina Adamczyk.  

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3e) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/22/11 Rady Gminy Brańsk z dnia 26 

lutego 2011r w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z 

terenu Gminy Brańsk, przedstawiła wraz z uzasadnieniem inspektor Alina Adamczyk.  

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3f) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/19/02 Rady Gminy Brańsk z dnia 3 

grudnia 2002r. w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie gminy Brańsk miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych, przedstawił wraz z uzasadnieniem Wójt Gminy Krzysztof 

Jaworowski. Wójt poinformował, że projekt uchwały został przygotowany, jako wykonanie 

zaleceń pokontrolnych i zakłada zmianę polegającą na skreśleniu § 3 cytowanej uchwały o treści 

„W szczególnie uzasadnionych sytuacjach upoważnia się Wójta w Brańsku do zmniejszenia 

odległości wymienionych w § 1 niniejszej uchwały”.  

Komisja uważa, że ten przepis daje możliwość Wójtowi w szczególnie uzasadnionych 

przypadkach wydanie pozwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych mimo negatywnej opinii 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, co do usytuowania miejsca sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych. Sprawa dotyczy praktycznie dwóch punktów sprzedaży 

alkoholu w gminie, gdzie nigdy nie było żadnych problemów i skarg. Natomiast nie wydanie 

pozwolenia mogłoby doprowadzić do bankructwa jedynych sklepów w tych miejscowościach, 

gdzie mieszkańcy zaopatrują się jeszcze w inne artykuły spożywcze.  

 Komisja RGOBiT uważa za zasadne prowadzenie działań związanych z profilaktyką i 

rozwiązywaniem problemów alkoholowych w tym wprowadzanie ograniczeń dostępności 

alkoholu nie mniej jednak nie chce ograniczać prowadzenia działalności gospodarczej na terenie 

gminy. 

- Komisja RGOBiT głosami 0 –za, przeciwnych -5, wstrzymujących -0 jednogłośnie 

zaopiniowała projekt uchwały negatywnie. 

 

Ad. 3g) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 

funkcjonowanie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim, 

przedstawił wraz z uzasadnieniem Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski. Poinformował, że 

Komeda Powiatowa Straży będzie obchodzić 60 rocznicę jej powstania i z tego tytułu chcą 

ufundować sztandar. Zwrócili się do gmin z terenu Powiatu o jego dofinansowanie w wysokości 

1.000zł od gminy. Cel jest słuszny, więc Zarząd Gminny OSP zaproponował dofinansowanie w 

kwocie 500zł i gmina w kwocie 500zł 

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3h) projekt uchwały w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowo-księgowej 

jednostek oświatowych prowadzonych przez Gminę Brańsk, przedstawiła wraz z uzasadnieniem 

Skarbnik Gminy. Poinformowała, że projekt uchwały jest przedkładany, jako wykonanie zaleceń 

pokontrolnych i są różne rozwiązania na zorganizowanie obsługi finansowo-księgowej; 

pierwszym może być, że to organ prowadzący organizuje wspólną obsługę szkół, drugie 

rozwiązanie to organ pozostawia obsługę w gestii szkół a sam zabezpiecza środki finansowe. Na 

spotkaniu z Wójtem dyrektorzy szkół, opowiedzieli się za tym, aby obsługę finansowo-księgową 

pozostawić w urzędzie na dotychczasowym poziomie. Taką organizację wprowadzilibyśmy od 1 

września 2011 roku. Zwiększeniu uległyby koszty związane z założeniem rachunków 

bankowych dla każdej jednostki. 



- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3i) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

przedstawił Wójt Gminy, w uzasadnieniu poinformował, iż temat opłat za odprowadzanie 

ścieków jest nowy, oczyszczalnia „ruszy” dopiero od lipca, ale rada musi już teraz przyjąć taryfy 

opłat. Ustalenie taryf nie jest proste, gdyż zależy od wielu czynników, które będą mierzalne po 

jakimś okresie funkcjonowania oczyszczalni. Wójt proponuje bazować na stawkach wody „razy 

dwa”, natomiast komisja, rada może nad tym podyskutować. Wójt poinformował również, że na 

wodzie i na ściekach gmina nie chce zarabiać, ale też nie może tracić, dlatego planowane jest 

założenie podliczników, aby była możliwość wyliczenia ilości ścieków. To czy zaproponowane 

stawki okażą się duże czy małe,  czas pokaże po I kwartale użytkowania. 

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3j) projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, przedstawiła wraz z uzasadnieniem Skarbnik Gminy. W 

uzasadnieniu poinformowała, że podjęcie tej uchwały wynika ze zmian osobowych sołtysów po 

wyborach na nową kadencję. 

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3k) projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na lata 2011-2016, przedstawiła wraz z uzasadnieniem 

Skarbnik Gminy. 

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 3l) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Brańsk na rok 2011. przedstawiła 

wraz z uzasadnieniem Skarbnik Gminy omawiając dokładnie zmiany w załącznikach do 

uchwały. 

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 4 Spraw różnych nie poruszano.  

 

Ad.5  Nie wnoszono zapytań  i wolnych wniosków. 

 

Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna 

Płonowska zamknęła posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

Alina Adamczyk                                                       

           Przewodniczący Komisji 

                                                                                  Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

                                                                                  Budownictwa i Transportu 

 

                                                                                   Grażyna Płonowska   


